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Abstract (en)
1. Exhaust manifold with a flange (15, 23) for its fixing to an engine block and exhaust pipes leading away from flange (15, 23), characterized in that
the flange (15, 23) is constructed in laminated manner from at least two welded or soldered together sheet blanks (11, 15, 17, 18, 24, 27) which
have an exhaust opening (12, 19, 28) for each exhaust pipe and in the vicinity of which a pipe socket (20) is welded or soldered to the flange (15,
23).

Abstract (de)
Ein Auspuffkrümmer mit einem Flansch (15) zu seiner Befestigung an einem Motorblock und von dem Flansch wegführenden Rohren enthält einen
Flansch (15), der lamellenartig aus mehreren, miteinander verbundenen, insbesondere verlöteten, Platinen (11, 15, 17, 18) aufgebaut ist. In die
Auspufföffnungen der Platinen (11, 15, 17) ist ein Rohrstutzen (20) eingelötet, mit dem die aus Rohrmaterial bestehenden Auspuffrohre verschweißt
sind.
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